



Nancy Chahwan, Chief Human Resources Officer, Treasury Board of Canada Secretariat

Nancy Chahwan was appointed as the Chief Human Resources Officer at the Treasury Board of Canada Secretariat (TBS) in August 2018. Prior to this, she served as Assistant Secretary of the Government Operations Sector, TBS from May 2015 to March 2017, at which time she was appointed Deputy Commissioner of the Canada Revenue Agency.

From 2000 to 2015, Ms. Chahwan held regional and national senior positions in Public Works and Government Services Canada (now known as Public Services and Procurement Canada), where she was responsible for the rehabilitation of Canada's Parliament buildings, managed multi-billion dollar programs in Acquisitions and Real Property, and contributed to Canada's space programs. Her contributions include transforming program policies, implementation excellence, and fostering innovation.

Before joining the public service in 1990, Ms. Chahwan graduated from the École des Hautes études commerciales in Montreal (QC), with a B.A. in Business Administration with a double major in Finance and Management. She has also been active on several Boards of Directors of profit and not-for-profit organizations as Secretary, Chair, or Head of Audit Committee.

Ms. Chahwan is passionate about authentic leadership, empathetic service and lasting partnerships, and actively champions youth and executives. She is the recipient of the 2017 Association of Professional Executives of the Public Service of Canada (APEX) award for a respectful and healthy workplace.

Nancy Chahwan, dirigeante principale des ressources humaines, Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada

Nancy Chahwan a été désignée dirigeante principale des ressources humaines au Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada (SCT) en août 2018. Auparavant, elle a occupé le poste de secrétaire adjointe du Secteur des opérations gouvernementales du SCT de mai 2015 à mars 2017, pour être ensuite désignée commissaire déléguée de l'Agence du revenu du Canada.

De 2000 à 2015, Mme Chahwan a occupé des postes de direction régionaux et nationaux à Travaux publics et Services gouvernementaux Canada (maintenant connu sous le nom de Services publics et Approvisionnement Canada), où elle était responsable de la réhabilitation des édifices du Parlement canadien en gérant des programmes de plusieurs milliards de dollars dans le domaine des acquisitions et des biens immobiliers, et elle a également contribué aux programmes spatiaux du Canada. Ses contributions incluent la transformation des politiques de programmes, l'excellence du service et la promotion de l'innovation.

Avant de se joindre à la fonction publique en 1990, Mme Chahwan est diplômée de l'École des hautes études commerciales de Montréal (QC) en administration des affaires avec spécialisations en finance et gestion. Elle a également été active au sein de plusieurs conseils d'administration d'organisations à but lucratif et non lucratif en tant que secrétaire, présidente ou chef de vérification interne.

Mme Chahwan est une passionnée du leadership authentique, du service empathique et des partenariats durables, et elle défend activement les jeunes et les cadres. Elle a reçu le prix d'excellence de l'Association professionnelle des cadres supérieurs de la fonction publique du Canada (APEX) en 2017 pour un milieu de travail respectueux et sain.